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C. kr. kmetijska družba kranjska. 
Seja glavnega odbora dne 5. decembra 1886. 

Seji predseduje družbeni podpredsednik Jos. Fr. 
Seunig, navzoči so bili gg. odborniki: Detelja, Goli, 
Kastelic, baron Lazarini, Lenarčič, Murnik, dr. pl. 
Wurzbach in tajnik Gustav Pire. 

Gozdarski odsek se konstituje ter voli svojim 
predsednikom gosp. deželnega nadzornika za gozde 
W. Golla. 

Glavni odbor sklene, poprašati vse podružnice za 
njih mnenje o škodi, kojo naredijo divji golobje ter 
zajci, da bode potem vkrenil primerne korake za 
varstvo kmetijstva. 

Tajnik poroča, da sta le dve poddružnici odgo
vorili na vprašanje zastran nove kupčijske pogodbe, 
ki jo ima država skleniti z nemško in laško. 

Podpredsednik gosp. J. Fr. Seunig in tajnik G. 
Pire predlagata, prositi deželni odbor, da dovoli pod
pore za živinske razstave, zlasti v oddaljenih okrajih, 
tem bolj, ker je c. kr. ministerstvo izreklo, da v pri
hodnje ne bode dalo več podpore k stroškom tacih 
razstav. Predlog se sprejme, in sicer s spremembo, 
nasvetovano po gospodu dež. odborniku Detelji, da se 
prošnja odda deželnemu zboru. 

Ker je ograja okolo družbenega posestva tako 
slaba, da je treba kmalu nove, sklene odbor na pred
log tajnika, polagoma nadomestiti to ograjo z novo 
močno iz pocinjene žične mreže obstoječo ograjo, koja 
bode stala z vsem vred vsak meter 1 gold. 70 kr. in 
bode 2 metra visoka. 

Učna sredstva bivše živinozdravniške šole (ana-
tomični preparati in živino/.dravniški instrumeni), koje 
je gospod dr. vitez Bleiweis v podkovski šoli za nepo
trebne spoznal, glavni odbor sklene iz inventara od
straniti. Na predlog tajnika Pirca podariti je učna 
sredstva dolenjski kmetijski šoli na Grm, in sicer po 
predlogu gospoda cesarskega svetnika Murnika, naj 
tudi stroške pošiljatve pokrije družba. 

Na predlog tajnika izdelati je službena pogodba 
med družbo in podkovskim učiteljem g. Schlegelnom. 
Predlog je sprejet. 

Tajnik Pire poroča: Glede na to, da bode pri
hodnjo zimo pomanjkanje krme skoraj gotovo še veče 
kakor pretečeno zimo, zlasti bode manjkalo slame, 
zato bode cena slami zelo visoka. Sedaj je cena slami 
uže za nov cent 2 gold. 70 kr., kar je neprimerno 
veliko, posebno, ker je mogoče, od drugod dobiti ce-
nejo slamo. Vsled tega predlaga tajnik Pire: Kmetij
ska družba skusi naj posredovati nakup slame iz 
Ogerske ali Hrvatske za kranjske živinorejce, kakor 
je to storila c. kr. kmetijska družba v Celovcu, ki si 
je zagotovila slamo za pozno zimo metrični cent pod 
2 gold. 50 kr. do 2 gold. 60 kr., in sicer franko po
stavljeno na kolodvore koroških železnic. 

Predlog g. tajnika se sprejme in tajništvu naloži 
primerno ukreniti. 

C. kr. kmetijsko ministerstvo je gosp. A. Dermelju 
v Boštanju priznalo premijo v znesku 100 gold. za 
ameriško sadno sušilnico, katero je imenovani gospod 
izdelal. Premija bila je gosp. Dermelju vsled razpisa 
obljubljena. 

Gospod profesor Franke v Kranji prosil je pri 
c. kr. kmetijskem ministerstvu podpore za ribjo va-
lilno hišo, ki jo meni napraviti v Trbojah pri Kranji. 
C. kr. kmetijsko ministerstvo odstopilo je prošnjo 
kmetijski družbi v poročanje. Na predlog poizvedeb 
priporoča tajnik Pire prošnjo gosp. prof. Frankeja mi-
nister&tvu priporočiti. Ko je gospod gozdarski nad
zornik Goli to prošnjo še posebno toplo priporočal, 
glavni odbor predlog tajnika sprejme. 

Na podlagi poročil ribškega društva sklene odbor 
izplačati državno podporo imenovanemu društvu v 
znesku 50 gold. 

Gospod Kastelic predlaga, da se obrne odbor na 
c. kr. ministerstvo kmetijstva zarad podpore za nakup 



rakov, koje bi uložili v kranjske vode, ki so uže 
razkužene. Odbor naprosi g. Kastelica, da izdela za 
prihodnjo sejo o tej zadevi posebno poročilo. 

Na vprašanje c. kr. deželne vlade sklene glavni 
odbor prošnjo občine Brusnice za preložitev dveh sem-
njev priporočati. 

Prošnjo glavnega odbora, da bi deželni odbor bla
govolil družbeno stanovanje na deželne stroške popra
viti, imenovani odbor ni uslišal. 

Vsled prošnje poddružnice v Boštanji, kojo je 
glavni odbor predložil deželnemu odboru, dobila je ob
čina boštanjska 200 gold. podpore, ker je vinograde 
toča pobila. Glavni odbor to z veseljem na znanje 
vzame. 

Šimnu Jerebu, ki je dobil na živinski razstavi v 
Kranji premijo za svojega bika, glavni odbor ne do
voli tega bika prodati. 

Glavni odbor vzame na znanje poročilo konjerej-
skega odseka o razdelitvi premij za ograjo že{>et. 

Novim udom družbe sprejme glavni odbor gospode : 
Alojzija Puca, župnika v Hrenovicah, in 
Frana Trtnika, prvomestnika močvirskega odbora 

in posestnika v Ljubljani. 
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